

我寫這封信是為了向你介紹我對這件工作的看法。我已經考慮了很長時間，並認為這是一份非常有挑戰性的工作。我對這個行業充滿了熱情，並相信我的技能和經驗將使我能夠為你的團隊做出有意義的貢獻。我希望你能考慮我的申請，並讓我們有機會進一步討論。謝謝。

我對在貴公司工作感到非常興奮。貴公司在行業中的領導地位以及對員工發展的重視，吸引了我的注意。我相信，在這樣的環境下工作，我將能夠不斷學習和成長。我期待著能與你的團隊一起工作，並為公司的成功貢獻力量。如果你有任何問題，請隨時聯繫我。謝謝。

‘我在這家公司工作期間，感到非常幸運。我学到了很多，並與一群優秀的人一起工作。’

我在這家公司工作期間，感到非常幸運。我学到了很多，並與一群優秀的人一起工作。這家公司提供了一個支持性的環境，讓我能夠發揮我的潛能。我對我的上司和同事表示衷心的感謝，他們在幫助我成長方面起到了關鍵作用。我期待著在未來繼續為公司做出貢獻。

我在這家公司工作期間，感到非常幸運。我学到了很多，並與一群優秀的人一起工作。這家公司提供了一個支持性的環境，讓我能夠發揮我的潛能。我對我的上司和同事表示衷心的感謝，他們在幫助我成長方面起到了關鍵作用。我期待著在未來繼續為公司做出貢獻。

我在這家公司工作期間，感到非常幸運。我学到了很多，並與一群優秀的人一起工作。這家公司提供了一個支持性的環境，讓我能夠發揮我的潛能。我對我的上司和同事表示衷心的感謝，他們在幫助我成長方面起到了關鍵作用。我期待著在未來繼續為公司做出貢獻。

SECRET

This document contains information that is classified as Secret. The information contained herein is intended only for the use of those individuals and organizations to whom it is specifically directed. It is not to be disseminated, published, or otherwise made available to the public. Any unauthorized disclosure of this information could be detrimental to the national defense or the national security.

This document is the property of the United States Government and is loaned to your organization. It and its contents are not to be distributed outside your organization. All information contained herein is to be handled in accordance with the applicable security regulations and procedures.

This document is classified Secret because it contains information that, if disclosed, could result in the identification of sources, methods, or intelligence operations, and thereby compromise the national defense or the national security.

Classification: SECRET

SECRET

This document contains information that is classified as Secret. The information contained herein is intended only for the use of those individuals and organizations to whom it is specifically directed. It is not to be disseminated, published, or otherwise made available to the public. Any unauthorized disclosure of this information could be detrimental to the national defense or the national security.

This document is the property of the United States Government and is loaned to your organization. It and its contents are not to be distributed outside your organization. All information contained herein is to be handled in accordance with the applicable security regulations and procedures.



පොලිසියේ පරීක්ෂණ

අදාළ සිද්ධිය සම්බන්ධයෙන් පරීක්ෂණයක් පුළුල් කිරීමට පොලිසියට අවස්ථාවක් ඇති බව පෙනේ. පොලිසිය විසින් සම්බන්ධ සෑම තැනකම පරීක්ෂණ කිරීමට සූදානම් වී ඇති බවද දැනගැනිය හැකිය.

පොලිසියේ පරීක්ෂණයේ ප්‍රතිඵලයක් ලෙස

පොලිසිය විසින් පරීක්ෂණය කිරීමට ඇති අවස්ථාවක් ඇති බව පෙනේ. පොලිසිය විසින් සම්බන්ධ සෑම තැනකම පරීක්ෂණ කිරීමට සූදානම් වී ඇති බවද දැනගැනිය හැකිය. පොලිසිය විසින් පරීක්ෂණය කිරීමට ඇති අවස්ථාවක් ඇති බව පෙනේ. පොලිසිය විසින් සම්බන්ධ සෑම තැනකම පරීක්ෂණ කිරීමට සූදානම් වී ඇති බවද දැනගැනිය හැකිය.

□□□□: □□□□□□□□ □ □□□□□ □□□□□□□□□□